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 يهخص انبحث
يعد العراق من الدول التي شهدت العديد من التغييرات السياسية منذ نشوء الدولة 

من ابرز هذه التغييرات التغيير الذي حدث  وأن ,القرن الماضي الحديثة في عشريناتالعراقية 
ية وعلى المستويات كافة كانت عملية التغيير جذر   إذ ,3002بعد الاحتلال الامريكي عام 

فقد رافق هذا  الإنسانفيما يخص حقوق  أما .والثقافية ,السياسية, الاقتصادية, الاجتماعية
ن التمتع بها من قبل المواطنين بشكل تام, ومن التغيير مجموعة من التحديات حالت دو 

بشكل سلبي دولة تمر بأزمات سياسية يتأثر اقتصادها  أي أن إذ ,أهمها التحديات الاقتصادية
واستنزاف  الأمنوجدت تحديات تعيق التنمية ومنها ضعف  إذ ,وهذا ما حدث في العراق

 .عن ظهور الفساد فضلاا , الاعمار من بدلاا  الإرهابالايرادات العامة في محاربة 
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Abstract 
Iraq is one of the countries that have witnessed many political 

changes since the emergence of the modern Iraqi state in the 1920s. 

One of the most prominent changes is that taking place after the US 

occupation in 2003. The process of change was radical and at the 

political, economic, social and cultural levels. 
 As for human rights, this change was accompanied by a number 

of challenges that prevented citizens from enjoying them fully. The 

most important of these are the economic challenges. Any country 

that is experiencing political crises is adversely affected by its 

economy. This is what happened in Iraq. Whereas there are 

challenges hindering the development such as lack of security and 

depletion of public revenues while combating terrorism rather than 

reconstruction, as well as the emergence of corruption. 


